
 

 
 

Zápis z členské schůze ZO ČSV Kladno  2. 4.  2025  
 
 

 
1. Uvítání   - předseda 
 
2. Aktuální informace  - vyšetření mor – ohnisko, termíny, úprava vzorku, 

možnost odevzdání do konce dubna, zatím Kladensko bez nálezu, malá účast 

ostatních organizací; 

 

3. Referáty z akcí: 

-  Ples – předseda, místopředseda 

- Výstava Ostrava – Belušová 

 
4. Zpráva z jednání RV  - Belušová -  členské příspěvky – navýšení odvodů do SF,  
HOSPODAŘENÍ, cena rekonstrukce avizovaná na 54 mil. na účtech 90.   
 
5. Akce:  
- Včelí den na Čabárně  – 17. 5. ZRUŠENO z důvodu rekonstrukce silnice a 
stavby, nelze parkovat, vjezd do zákazu vjezdu aj.  
- Možná spolupráce se zahrádkáři Podprůhon 
- Schůze 7. 5. Kuklík – kdo přijde?   - prodloužené volno, zřejmě bude nízká 
účast; 
- Schůze 4.6. na Čabárně, s posezením, ukázkou sublimace, chov matek bez 
přelarvování  - bude upřesněno dle dopravní situace; 
 
6. Diskuze – protirojová opatření, tvorba oddělků a jejich nabídka 
 - nabídka prodeje mezistěn - Belušová  (jen RM 39x24) 
 
- Členský příspěvek na rok 2026 – vysvětlení Předsednictva RV 

Vzhledem k poklesu stavu fondů – zůstatek SF 1 300 tisíc Kč, CHF 667 tis. 
Kč a předpokladu přídělu do SF 1 313 tis. Kč, CHF 260 tis. Kč, OPF 525 tis. 
Kč je třeba fondy kromě chovatelského posílit. Na propagaci dříve byly 2 
mil. Kč z unijní dotace. Toto opatření bylo zrušeno. Půl milionu na 
propagaci a osvětu nestačí pro svaz a pomoc s organizováním akcí na 
úrovni našich ZO a OO. Velký problém je na straně SF. Povodně v r. 2024 
způsobily, že příděl byl 4x překročen, což není možné nechat bez zásahu. 



 

A to máme před sebou rok čerpání ze SF. Mít v rezervě SF 1 mil. Kč je 
málo. Argument, že jsme z rezervy SF odčerpali 
25 mil. pro potřeby rekonstrukce, nemá zásadní význam na zvýšení 
přídělu do fondu. Nelze žít na úkor rezerv. Proto je třeba navrhnout 
zvýšení členského příspěvku na včelstvo na 10 Kč, přerozděleno 6 Kč do 
SF, Osvětový fond 3,50 Kč, Chovatelský fond 0,50 Kč. (nyní jsou 4 Kč). 
V rámci jednání na RV je možno výši příspěvku korigovat. 
 
RV navýšení neodsouhlasil po dlouhé diskuzi – nebyla možnost tento bod 
prodiskutovat v ZO a OO, požadavek přišel po termínu. 
 
 
V rychlosti zapsala Belušová 
 

 


